
zapoSljavanje Jelene Krehula, mag. primarnog obrazovanja na radno mjesto uditelja razredne

nastave u produZenom boravku na odredeno vrijeme" puno radno vrijeme.
Clanica SO-a O;aana Rajic Azinovi6, javila se za rijed i predloZila je da se radi

transparentnosti davanja suglasnosti na prijedlog ravnatelja o zapo5ljavanju kandidata po

natjedaju, Skolskom odboru dostavi Izvje56e povjerenstva za vrednovanje kandidata

prijavljenih na natjedaj na osnovu kojeg ravnatelj traLi od SO-a suglasnost za zapo5ljavanje.

Ostali dlanovi SO-a sloZili su se s prijedlogom.
Ravnateljic a je zatim Skolski odbor izvijestila da je OS Rude5 raspisala natjedaj na

Zavoduzazapolllavanje i na web stranici Skole za zapo5ljavanje strudnog suradnika

pedagoga na odredeno vrijeme, puno radno vrijeme. Natjedaj je trajao od 23.3. do 31.3.2022.

godine. Na temelju provedenog natjedaja i Izvie56a o provedenom postupku vrednovanja

kandidata od strane Povjerenstva, ravnateljica od Skolskog odbora traZi suglasnost za

zapo5ljavanje Marije Slobodii, mag. pedagogije na radno mjesto strudnog suradnika

pedagoga na odrecleno vrijeme, puno radno vrijeme.
Nakon iznesenog priSlo se glasanju o prijedlogu ravnateljice te je doneseno sljedede:

skol s ki o db or .;j e dno gl a s no daj e sugl a s no sl z ct z ap o i lj av anl e di e I atnika :

Jelene Krehula. magislre printarnog obrazovanja na radno mf esto ttiitelja razredne nastave

rt produienom boravku na odredeno vriiem, puno rctdno vriieme i
A..[ariie Slobodit. magistre pedagogije na raclno mjesto struinog suradnika pedagoga na

odredeno vrijeme, ptmo radno vrijente, pren'ta prot;edenom natjeiaju koii je trajao od 23.3.

do 31.3.2022.

Toika 3. Razno

Ravnateljica Sanja Krstanovit. izvi-jestila je Skolski odbor da na sjednici Uditeljskog vijeca
31.3.2022. dio uditelja nije prihvatio predloZeni Dnevni red zato Sto kao todka dnevnog reda

nije stavljen zahtjev 18 dlanova Uditeljskog vijeca zarazrjeienje dlana SO-a Kre5imira
Erdelje.
Kako prijedlog nije bio dovoljno potkrijepljen dokazima, sukladno Pravilniku o radu

uditeljskog vije6a isti nije stavljen kao todka dnevnog reda nego je o tome ravnateljica
izvjestavala pod todkom tazrrc.Izvijestila je tako Uditeljsko viiece da nisr"r dostavlieni
dovoljni dokazi koji bi ukazivali da gospodin K. Erdelja nije radio u skladu sa zakonom. a

sve to potvrdeno ie uvidom u zapisnike SO-a, Etidki kodeks Skole, Zakon o odgoju i
obrazovanju u osnovnoj i srednjoj 5ko1i, Zakon o pravu na pristup informacijama i Statut

Skole, te se zahtjev stoga odbija kao neosnovan.

Kresimir Erdelja se tom prilikom obratio Uditeljskom vijedu svojim oditovaniem po svakoj

todki optuZbe u navedenom podnesku, te je Vije6e takoder informirao o posjeti prosvietne

inspekcije yezano uz nadedaj zarzbor ravnatelja Skole, koja je utvrdila da je natiedq zatzbor
ravnatelf a bio legalan Sto je i potvrdeno time Sto Ministar nije uskratio suglasnost na rzbor

ravnatelja.
Ojdana Rajit Azinovit, predstavnik roclitelja, obratrla se ravnateljici Skole da bi roditelji
htjeli pomoii udenicama iz Ukrajine koje su nedavno stigle u Skolu Rude5. Uditeljica
Martina, i ravnateljica rekle su da prema dostupnim informacijama od majke djece za sada

imaiu dovoljno dobivenih sredstava zaZivot te da je zakljudeno da se nakon proteka mjesec

dva pokrene neka akcija prikupljanja materijah-rih sredstava ili novdanih sredstava koja bi se

dala obitelji. Takoder je rekla da su roditelji spremni pomo6i obiteljima te5kog materiialnog
stanja samo da im treba informaciia o tome.
Potom je iznijela da je na Vijeiu roditelja postavljeno pitanje unapredenja prehrane djece u

Skoli. U svrhu toga prezentirala je dijelove Zakona koji govore o prehrani d-iece u Skolama,

propisane normative za diecu Skolske dobi, kao i r-rapravljene jelovnike po godi5njim dobima.
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